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Notulen ALV Plukbos 13 mei 2023

● Vaststellen ledenlijst
Rondgedeeld, allen aanwezig als lid. 11 leden aanwezig en Anneke die aangeeft geen lid te willen
zijn.
Er zijn 56 leden uit de mailinglijst van 340 mensen.

● Update overdracht bestuur
Was een hele zware maand. Dat is ook een van de redenen dat Cecilia niet langer bestuurslid is
(naast werk, gezin en kunstenaarschap)
Marianne merkt op dat haar vertrek erg jammer is. Dit wordt beaamd door alle aanwezige leden.

Anneke wil assisteren bij de verantwoording van de subsidie van 2022 waar nog een bezwaar over
loopt.

Bloemen en applaus voor Cecilia.

● Huishoudelijk reglement (HHR)
a) Eerste aanzet open voor reacties:

https://docs.google.com/document/d/1te9y45jGYID2GrbAi360lUhz3W7wRnGEP
wcJvgCo_Ow/edit?usp=sharing

- Zin over aanwezigheid afgelopen jaar wordt geschrapt.
- Tekst over over privacy (foto op bijv. facebook) wordt toegevoegd.

b) Vaststellen huishoudelijk reglement.
HHR is op de vergadering doorgelezen en goedgekeurd.
Afgehamerd!

c) Wie willen bijdragen aan verbetering?
Bram en Has werken voorafgaand aan komende ALV aan verbetering. Hopen op
meer betrokkenheid.

https://docs.google.com/document/d/1te9y45jGYID2GrbAi360lUhz3W7wRnGEPwcJvgCo_Ow/edit?usp=sharing
https://docs.google.com/document/d/1te9y45jGYID2GrbAi360lUhz3W7wRnGEPwcJvgCo_Ow/edit?usp=sharing


● Bestuurssamenstelling -
a) Vaststellen van het gewenste aantal bestuurders.

5 stuks

b) Nieuwe kandidaten voorstellen.
Bram, Dirk, Ellen en Kees stellen zich voor.
Ivar Manuel was verhinderd dus heeft een schriftelijke voorstelronde gedaan. Omdat
de statuten en het HHR hierover niets zeggen is dit mogelijk.

c) Stemmen kandidaten bestuur
● Dirk Zaal (www.plukbos.nl)
● Bram Heerenbout (initiatiefnemer en buurman)
● Ivar Manuel (voormalig stadsdeelvoorzitter)
● Kees Mulder (buurman en bodemexpert)
● Ellen Sikkens (zangeres en boekhouder)

d) Stemmen bestuursrol voorzitter, penningmeester en
secretaris
Bram: Voorzitter
Dirk: Sercretaris
Ellen: Penningmeester (toevoeging: helaas heeft Ellen haar bestuursfunctie
neergelegd en is deze rol vacant)

● Info Plannen Plukbos-tuinactiviteiten
met gelegenheid voor inbreng en vragen stellen. Oa:

a) Paardenbloemen in Plukbos
Joanne: Paardenbloemen staan teelt in de weg, want vermeerderd zich snel en
horen niet in een plukbos.
Marianne voert sterk pleidooi voor meer paardenbloemen (indicatorplant).
Bovenal heeft zij speciaal voor de borrel na afsloop een fles zelfgemaakt
paardenbloemenlikeur meegenomen waarmee de paardebloem volledig voldoet
als nuttig gewas.

besluit: op plekken waar geen groente groeit, mogen paardenbloemen staan.



b) Activiteitenplan IMI 3
Een uitgeprint exemplaar is rondgedeeld aan de leden en mondeling toegelicht
door Has en Cecilia.

Has geeft uitleg: reeds half jaar verlopen. Acitiviteitenplan IMI3 niet geheel
haalbaar meer. Nadat bestuur op sterkte is volgt er een gesprek met de
subsidieverstrekker om aanpassingen in het activiteitenplan te maken.

Het bestuur heeft het mandaat om naar inzicht te besluiten wat er na oveleg met
de verstrekker met het budget zal gebeuren. Uiteraard wordt er hierbij geluisterd
naar de visie van de leden.
Anneke: meer regenwater opsparen, gebruik plastic minimaliseren ivm
microplastics
Sabine: toch graag de kas wat hoger dat ik er ook in kan lopen.

c) Kerst BnB
5 van de 11 bomen hebben het overleefd. Has wil hiermee doorgaan, iets wat het
vorige bestuur niet meer wilde. Het recycle principe is belangrijk ook al is het
deels symbolisch. Tevens een gezellige en verbindende activiteit.

- Het was een pilot en die dient geevalueerd te worden.

d) Taakverdeling
Sabine wil graag haar ervaringen als projectmanager bij de hoveniersopleiding
inbrengen
Aanwezigen willen graag in de tuin werken

WVTTK:
● iedereen wil naar buiten
● Kunstgras weg halen tegen microplastics
● Compost meest linker vlak is opgezet als composthoop. Anneke deelt verslag.

● Afsluiting met nazit in Plukbos.
Volgende ALV vergadering in november


